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PROTOKÓŁ    

obrad IV nadzwyczajnej sesji Rady Powiatu w Kraśniku VII kadencji  

z dnia 11 lipca 2024  roku 

 

IV nadzwyczajna sesja Rady Powiatu w Kraśniku VII kadencji rozpoczęła się o godz. 9.00 

w sali konferencyjnej w Zespole Szkół nr 3 w Kraśniku.  

 

Sesji przewodniczył Pan Jacek Dubiel Przewodniczący Rady Powiatu w Kraśniku VII 

kadencji.   

 

Protokołowała: Dorota Huber 

 

Obecni: 

1. Krzysztof Babisz 

2. Andrzej Cieśla 

3. Jacek Dubiel 

4. Edyta Dudzińska 

5. Tadeusz Dziurda 

6. Henryk Flis 

7. Zbigniew Gawdzik 

8. Marek Kołtun 

9. Damian Kowalski 

10. Paweł Kudrel 

11. Agnieszka Lenart 

12. Eugeniusz Pelak 

13. Sylwia Piętal 

14. Andrzej Rolla 

15. Karol Rychlewski 

16. Krzysztof Skórski 

17. Mariusz Socha 

18. Stefan Stachula 

19. Michał Stawiarski 

20. Józef Wojtaszek 

 

Na sesji nieobecny Pan Zbigniew Dżugaj Starosta Kraśnicki. 

 

Punkt 1. Otwarcie obrad sesji. 

 

Pan Przewodniczący Rady otworzył obrady IV nadzwyczajnej sesji Rady Powiatu  

w Kraśniku, następnie poprosił wszystkich o powstanie do hymnu państwowego. 

 

Po hymnie. 
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Pan Przewodniczący Rady powitał Radnych i zaproszonych Gości, Starostę, Wicestarostę, 

Pracowników Starostwa oraz wszystkich obecnych na sesji Rady Powiatu, następnie 

poprosił o potwierdzenie kworum.  

 

Pan Przewodniczący Rady stwierdził, że zgodnie z listą obecności na stan 21 radnych 

wybranych do Rady Powiatu w Kraśniku obecnych jest 20 radnych, co stanowi niezbędne 

quorum do podejmowania prawomocnych uchwał. 

 

Punkt 2. Uchwalenie porządku obrad. 

 

Pan Przewodniczący Rady poinformował, że sesja nadzwyczajna została zwołana na 

wniosek Zarządu Powiatu, który następnie odczytał: „Na podstawie art. 15 ust. 7 ustawy z 

dnia 5 czerwca 1998 r. o samorządzie powiatowym w zw. z § 12 ust. 2 Statutu Powiatu 

Kraśnickiego, stanowiącego załącznik do uchwały Nr XLVIII - 401/2018 Rady Powiatu w 

Kraśniku z dnia 18 października 2018 roku w sprawie uchwalenia Statutu Powiatu 

Kraśnickiego, zmienionego uchwałą Nr XLVII – 348/2022 Rady Powiatu w Kraśniku z dnia 

27 kwietnia 2022 roku w sprawie zmiany Statutu Powiatu Kraśnickiego, wnoszę o zwołanie 

sesji nadzwyczajnej Rady Powiatu w Kraśniku w dniu 11 lipca 2024 roku o godz. 9.00. 

Proponowany porządek obrad: 

1) Otwarcie obrad sesji. 

2) Uchwalenie porządku obrad. 

3) Podjęcie uchwał: 

a) w sprawie utworzenia mieszkań wspomaganych prowadzonych przez 

Środowiskowy Dom Samopomocy typu C, D w Kraśniku. 

b) w sprawie wprowadzenia zmian w statucie Środowiskowego Domu 

Samopomocy typu C, D w Kraśniku. 

c) w sprawie zmiany uchwały budżetowej na rok 2024. 

d) w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej. 

4) Zakończenie obrad sesji. 

 

Pan Przewodniczący Rady zapytał, czy ktoś chciałby wnieść uwagi do zaproponowanego 

porządku obrad.  

 

Pan Radny Zbigniew Gawdzik poprosił o wyrażenie zgody na rozszerzenie porządku obrad 

poprzez wprowadzenie projektu uchwały w sprawie zmiany w składzie osobowym Komisji 

Infrastruktury Technicznej, Inwestycji i Rozwoju Gospodarczego. Wyjaśnił, że Pan Radny 

Mariusz Socha zrezygnował z członkostwa w tej Komisji, w związku z powyższym do 

składu Komisji Infrastruktury Technicznej, Inwestycji i Rozwoju Gospodarczego Pan 

Radny proponuje kandydaturę Pana Radnego Damiana Kowalskiego.  

 

Pan Przewodniczący Rady zapytał, czy ktoś jeszcze chciałby zaproponować wprowadzenie 

zmiany do porządku obrad. Wobec braku chętnych zapytał  kto jest za wprowadzeniem do 

porządku obrad projektu uchwały w sprawie zmiany w składzie osobowym Komisji 
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Infrastruktury Technicznej, Inwestycji i Rozwoju Gospodarczego, który znajdowałby się  

w punkcie 3 e). 

 

Głosowano w sprawie: 

wprowadzenia do porządku obrad projektu uchwały w sprawie zmiany w składzie 

osobowym Komisji Infrastruktury Technicznej, Inwestycji i Rozwoju Gospodarczego.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Krzysztof Babisz, Andrzej Cieśla, Jacek Dubiel, Edyta Dudzińska, Tadeusz Dziurda, 

Henryk Flis, Zbigniew Gawdzik, Marek Kołtun, Damian Kowalski, Paweł Kudrel, 

Agnieszka Lenart, Eugeniusz Pelak, Sylwia Piętal, Andrzej Rolla, Karol Rychlewski, 

Krzysztof Skórski, Mariusz Socha, Stefan Stachula, Michał Stawiarski, Józef Wojtaszek 

NIEOBECNI (1) 

Zbigniew Dżugaj 

 

Przy20 głosach „za”, braku głosów „przeciw” i braku głosów „wstrzymuje się” Rada 

Powiatu w Kraśniku wprowadziła do porządku obrad projekt uchwały w sprawie  zmiany w 

składzie osobowym Komisji Infrastruktury Technicznej, Inwestycji i Rozwoju 

Gospodarczego.  

 

Pan Przewodniczący Rady zapytał kto jest za uchwaleniem porządku obrad IV 

nadzwyczajnej sesji Rady Powiatu w Kraśniku.  

 

Głosowano w sprawie: 

Uchwalenie porządku obrad.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Krzysztof Babisz, Andrzej Cieśla, Jacek Dubiel, Edyta Dudzińska, Tadeusz Dziurda, 

Henryk Flis, Zbigniew Gawdzik, Marek Kołtun, Damian Kowalski, Paweł Kudrel, 

Agnieszka Lenart, Eugeniusz Pelak, Sylwia Piętal, Andrzej Rolla, Karol Rychlewski, 

Krzysztof Skórski, Mariusz Socha, Stefan Stachula, Michał Stawiarski, Józef Wojtaszek 

NIEOBECNI (1) 

Zbigniew Dżugaj 
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Przy 20 głosach „za”, braku głosów „przeciw” i braku głosów „wstrzymuje się” Rada 

Powiatu w Kraśniku uchwaliła porządek obrad IV nadzwyczajnej sesji Rady Powiatu w 

Kraśniku. 

 

Punkt 3. Podjęcie uchwał: 

a) w sprawie utworzenia mieszkań wspomaganych prowadzonych przez 

Środowiskowy Dom Samopomocy typu C, D w Kraśniku. 

 

Pan Przewodniczący Rady poinformował ,że projekt uchwały został udostępniony w 

systemie eSesja, następnie poprosił Panią Anetę Chęcińską – Baran Dyrektora 

Środowiskowego Domu Samopomocy typu C, D w Kraśniku o przedstawienie projektu 

uchwały. 

 

Pani Dyrektor poinformowała, że na wstępie zgłasza autopoprawkę dotyczącą wskazanego 

art. 1 ustawy o pomocy społecznej, który powinien brzmieć: „art.19 pkt. 11, który mówi, że 

do zadań własnych powiatu należy prowadzenie mieszkań treningowych lub 

wspomaganych”. Jeśli chodzi o utworzenie mieszkań wspomaganych, wynika to z art. 53 

ust. 1 pkt 2 ustawy o pomocy społecznej, która mówi, iż mieszkania wspomagane są formą 

pomocy społecznej przygotowującą, przy wsparciu odpowiednich specjalistów osoby, które 

przebywają w tych mieszkaniach do prowadzenia niezależnego życia, bądź też wspierają te 

osoby w codziennym funkcjonowaniu. W mieszkaniach wspomaganych będą świadczone 

usługi bytowe, pomoc w wykonywaniu różnych czynności samoobsługowych, czynności 

niezbędnych w codziennym funkcjonowaniu, jak też w realizowaniu kontaktów 

społecznych, kontaktów, które są potrzebne we włączenie w życie społeczne uczestników. 

Mieszkania wspomagane przeznaczone będą dla osób z niepełnosprawnościami, dla osób 

starszych lub przewlekle chorych. Głównym celem jest wspomaganie prowadzenia 

samodzielnej egzystencji, w tym zamieszkania tych osób poza rodziną i wieloosobową 

placówką opieki całodobowej, przy odpowiednim wsparciu specjalistów. Usługi asystenckie 

będą świadczone w zależności od potrzeb danej osoby, od jej możliwości, będą niezbędne w 

zakresie realizowania czynności dnia codziennego, jak najbardziej w sposób bezpieczny i 

adekwatny do potrzeb mieszkańca. Dodała, że mieszkalnictwo wspomagane, wpisuje się w 

zasadę deinstytucjonalizacji usług społecznych i inkluzji społecznej, czyli po prostu 

włączenie uczestnika w życie społeczne i jego funkcjonowanie w środowisku.  

 

Pan Przewodniczący Rady poinformował, że opiniowaniem przedstawionego projektu 

uchwały zajmowała się Komisja Zdrowia, Spraw Społecznych i Bezpieczeństwa 

Publicznego, Następnie poprosił Pana Marka Kołtuna Przewodniczącego Komisji o 

przedstawienie opinii.  

 

Pan Marek Kołtun Przewodniczący Zdrowia, Spraw Społecznych i Bezpieczeństwa 

Publicznego poinformował, że Komisja w dniu dzisiejszym pozytywnie zaopiniowała 

projekt uchwały w sprawie utworzenia mieszkań wspomaganych prowadzonych przez 

Środowiskowy Dom Samopomocy typu C, D w Kraśniku. 
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Pan Przewodniczący Rady otworzył dyskusję. Wobec braku głosów dyskusji zapytał kto 

jest za podjęciem projektu uchwały w sprawie utworzenia mieszkań wspomaganych 

prowadzonych przez Środowiskowy Dom Samopomocy typu C, D w Kraśniku. 

 

Głosowano w sprawie: 

w sprawie utworzenia mieszkań wspomaganych prowadzonych przez Środowiskowy Dom 

Samopomocy typu C, D w Kraśniku.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Krzysztof Babisz, Andrzej Cieśla, Jacek Dubiel, Edyta Dudzińska, Tadeusz Dziurda, 

Henryk Flis, Zbigniew Gawdzik, Marek Kołtun, Damian Kowalski, Paweł Kudrel, 

Agnieszka Lenart, Eugeniusz Pelak, Sylwia Piętal, Andrzej Rolla, Karol Rychlewski, 

Krzysztof Skórski, Mariusz Socha, Stefan Stachula, Michał Stawiarski, Józef Wojtaszek 

NIEOBECNI (1) 

Zbigniew Dżugaj 

 

Przy 20 głosach „za”, braku głosów „przeciw” i braku głosów „wstrzymuję się” Rada 

Powiatu w Kraśniku podjęła uchwałę w sprawie utworzenia mieszkań wspomaganych 

prowadzonych przez Środowiskowy Dom Samopomocy typu C, D w Kraśniku.  

 

b) w sprawie wprowadzenia zmian w statucie Środowiskowego Domu 

Samopomocy typu C, D w Kraśniku. 

 

Pan Przewodniczący Rady poinformował ,że projekt uchwały został udostępniony  

w systemie eSesja, następnie poprosił Panią Anetę Chęcińską – Baran Dyrektora 

Środowiskowego Domu Samopomocy typu C, D w Kraśniku o przedstawienie projektu 

uchwały. 

 

Pani Dyrektor poinformowała, że wprowadzenie zmiany w Statucie Środowiskowego 

Domu Samopomocy w Kraśniku typu C, D jest konieczne ze względu na utworzenie 

mieszkań wspomaganych, których prowadzenie będzie zadaniem ŚDS-u w Kraśniku.  

 

Pan Przewodniczący Rady poinformował, że opiniowaniem przedstawionego projektu 

uchwały zajmowała się Komisja Zdrowia, Spraw Społecznych i Bezpieczeństwa 

Publicznego, Następnie poprosił Pana Marka Kołtuna Przewodniczącego Komisji  

o przedstawienie opinii.  

 

Pan Marek Kołtun Przewodniczący Zdrowia, Spraw Społecznych i Bezpieczeństwa 

Publicznego poinformował, że Komisja w dniu dzisiejszym pozytywnie zaopiniowała 

projekt uchwały w sprawie wprowadzenia zmian w statucie Środowiskowego Domu 
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Samopomocy typu C, D w Kraśniku. 

 

Pan Przewodniczący Rady otworzył dyskusję. Wobec braku głosów dyskusji zapytał kto 

jest za podjęciem projektu uchwały w sprawie  wprowadzenia zmian w statucie 

Środowiskowego Domu Samopomocy typu C, D w Kraśniku. 

 

Głosowano w sprawie: 

w sprawie wprowadzenia zmian w statucie Środowiskowego Domu Samopomocy typu C, D 

w Kraśniku. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Krzysztof Babisz, Andrzej Cieśla, Jacek Dubiel, Edyta Dudzińska, Tadeusz Dziurda, 

Henryk Flis, Zbigniew Gawdzik, Marek Kołtun, Damian Kowalski, Paweł Kudrel, 

Agnieszka Lenart, Eugeniusz Pelak, Sylwia Piętal, Andrzej Rolla, Karol Rychlewski, 

Krzysztof Skórski, Mariusz Socha, Stefan Stachula, Michał Stawiarski, Józef Wojtaszek 

 

NIEOBECNI (1) 

Zbigniew Dżugaj 

 

Przy 20 głosach „za”, braku głosów „przeciw” i braku głosów „wstrzymuje się” Rada 

Powiatu w Kraśniku podjęła uchwałę w sprawie wprowadzenia zmian w statucie 

Środowiskowego Domu Samopomocy typu C, D w Kraśniku. 

 

c) w sprawie zmiany uchwały budżetowej na rok 2024. 

 

Pan Przewodniczący Rady poinformował ,ze projekt uchwały został udostępniony  

w systemie eSesja, następnie poprosił Panią Iwonę Szymańską Skarbnika Powiatu  

o przedstawienie projektu uchwały.  

 

Pani Skarbnik poinformowała, że dochody budżetu powiatu  zwiększają się o kwotę 

405 298,66 zł  i wynoszą 196 310 541,35 zł, w tym dochody bieżące wynoszą 

169 211 472,67 zł, dochody majątkowe  wynoszą 27 099 068,68 zł. Dodała, że wydatki 

budżetu powiatu zwiększają się o kwotę 1 027 113,49 zł i wynoszą 207 908 350,36 zł, w 

tym wydatki bieżące wynoszą 167 669 562,02 zł, wydatki majątkowe wynoszą 40 238 

788,34 zł. Następnie wyjaśniła, że jeżeli chodzi o przychody budżetu powiatu (z tyt. 

wolnych środków) zwiększają się o kwotę 621 814,83 zł i wynoszą 25 893 704,93 zł. 

Rozchody budżetu powiatu nie uległy zmianie  i wynoszą 14 295 895,92 zł. następnie 

przedstawiła dochody: 
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➢ Dział 600 – Transport i łączność, Rozdział 60014 – Drogi publiczne powiatowe, 

zwiększenie dochodów o kwotę 300 695,76 zł, środki  z gmin  

➢ Dział 700 – Gospodarka mieszkaniowa, Rozdział 70005 – Gospodarka gruntami                        

i nieruchomościami, zwiększenie dochodów bieżących o kwotę 101 245,00 zł, środki                       

z budżetu Wojewody.  

➢ Dział 852 – Pomoc Społeczna, Rozdział 85203 – Ośrodki wsparcia, zwiększenie 

dochodów                o kwotę 3 357,90 zł, odszkodowanie za sprzęt, Środowiskowy 

Dom Samopomocy.   

Pani Skarbnik poinformowała, że jeżeli chodzi o wydatki dotyczą:             

➢ Dział 600 – Transport i łączność, Rozdział 60014 – Drogi publiczne powiatowe, 

zwiększenie wydatków o kwotę 399 244,59 zł: 

-  „Poprawa infrastruktury drogowej w powiecie kraśnickim”, zwiększenie o  kwotę                        

164 244,59 zł 

- „Przebudowa drogi powiatowej nr 2706L w gm. Gościeradów, dokumentacja 

projektowa”, zwiększenie o kwotę 75 000,00 zł 

- „Przebudowa drogi powiatowej nr 2721L Podlesie – Mikulin, w miejscowości 

Podlesie gm. Kraśnik”, nowe zadanie, kwota 160 000,00 zł 

- „Budowa chodnika przy drodze powiatowej nr 2737L w miejscowości Szastarka 

gm. Szastarka, zmniejszenie części powiatu o kwotę 128 828,21 zł, oraz zwiększenie 

części gminy o kwotę 128 828,21 zł 

-  środki na remonty dróg powiatowych nr 2712 L w Gminie Gościeradów oraz 2743 

L w gm. Szastarka, zmniejszenie części powiatu o kwotę 16 867,55 zł, oraz 

zwiększenie części gmin o kwotę 16 867,55 zł 

➢ Dział 700 – Gospodarka mieszkaniowa, Rozdział 70005 – Gospodarka gruntami   i 

nieruchomościami, zwiększenie wydatków bieżących  o kwotę 101 245,00 zł, środki 

na sporządzenie operatów szacunkowych. 

➢ Dział 750 – Administracja publiczna, Rozdział 75095 – Pozostała działalność, 

zwiększenie wydatków bieżących  o kwotę 20 000,00 zł, środki na wykonanie 

ekspertyzy hydrantowej. 

➢ Dział 852 – Pomoc Społeczna, Rozdział 85202 – Domy Pomocy Społecznej, 

zwiększenie wydatków majątkowych, nowe zadanie „Przebudowa systemu 

sygnalizacji p.pożarowej w budynku Pałacu DPS w Gościeradowie” kwota 242 

566,00 zł. 

➢ Dział 852 – Pomoc Społeczna, Rozdział 85203 – Ośrodki wsparcia, zwiększenie 

wydatków bieżących  o kwotę 3 357,90 zł, środki dot. uzyskanego odszkodowania, 

zwrot do LUW oraz zmniejszenie wydatków o kwotę 70 500,00 z przeznaczeniem na 

wydatki w rozdziale 85220 Jednostki specjalistycznego poradnictwa, mieszkania 

chronione. 

➢ Dział 852 – Pomoc Społeczna, Rozdział 85220 – Jednostki specjalistycznego 

poradnictwa, mieszkania chronione, zwiększenie wydatków bieżących  o kwotę 331 

200,00 zł, środki dot. utworzenia i funkcjonowania mieszkań wspomaganych. 

 



8 

 

Pan Przewodniczący Rady poinformował, że opiniowaniem przedstawionego projektu 

uchwały zajmowała się Komisja Budżetowa, następnie poprosił pana Eugeniusza Pelaka 

Przewodniczącego Komisji o przedstawienie opinii.  

 

Pan Eugeniusz Pelak Przewodniczący Komisji Budżetowej poinformował, że na dzisiejszym 

posiedzeniu  Komisja  pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie zmiany 

uchwały budżetowej na rok 2024. 

 

Pan Przewodniczący Rady otworzył dyskusję. Wobec braku głosów dyskusji zapytał kto jest 

za podjęciem projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej na rok 2024.  

 

Głosowano w sprawie: 
w sprawie zmiany uchwały budżetowej na rok 2024.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Krzysztof Babisz, Andrzej Cieśla, Jacek Dubiel, Edyta Dudzińska, Tadeusz Dziurda, 

Henryk Flis, Zbigniew Gawdzik, Marek Kołtun, Damian Kowalski, Paweł Kudrel, 

Agnieszka Lenart, Eugeniusz Pelak, Sylwia Piętal, Andrzej Rolla, Karol Rychlewski, 

Krzysztof Skórski, Mariusz Socha, Stefan Stachula, Michał Stawiarski, Józef Wojtaszek 

NIEOBECNI (1) 

Zbigniew Dżugaj 

 

Przy 20 głosach „za”, braku głosów „przeciw” oraz braku głosów „wstrzymuje się” Rada 

Powiatu w Kraśniku podjęła uchwałę w sprawie zmiany uchwały budżetowej na rok 2024.  

 

d) w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej. 

 

Pan Przewodniczący Rady poinformował ,ze projekt uchwały został udostępniony  

w systemie eSesja, następnie poprosił Panią Iwonę Szymańską Skarbnika Powiatu  

o przedstawienie projektu uchwały.  

 

Pani Skarbnik poinformowała, że zmiany dotyczą: 

Załącznika Nr 1 „Prognoza kwoty długu” i polegają na zwiększeniu kwoty dochodów  

w 2024 roku o kwotę 494 109,66 zł do kwoty 196 310 541,35 zł, w tym dochody bieżące 

zwiększyły się o kwotę 210 281,45 zł  i wynoszą 169 211 472,67 zł. Dochody majątkowe 

zwiększyły się o kwotę 283 828,21 zł  i wynoszą 27 099 068,68 zł. Dodała, że wydatki   

w roku 2024 zwiększyły się o kwotę 1 115 924,49 zł do kwoty 207 908 350,36 zł, w tym 

wydatki bieżące zwiększyły się o kwotę 474 113,90 zł i wynoszą 167 669 562,02 zł.  

Wydatki majątkowe zwiększyły się o kwotę 641 810,59 zł i wynoszą  40 238 788,34 zł. 

Wyjaśniła, że przychody budżetu powiatu  w 2024 roku  zwiększyły się o kwotę 621 814,83 

zł i wynoszą 25 893 704,93 zł. Rozchody budżetu powiatu  w 2024 roku  nie uległy zmianie 
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i wynoszą 14 295 895,92 zł. Następnie poinformowała, że zmiany dotyczą również 

załącznika Nr 2 „Przedsięwzięcia”: 

➢ Zadanie  „Poprawa infrastruktury w Powiecie Kraśnickim” zwiększenie limitu roku 

2024 o kwotę 164 244,59 zł  

➢ Zadanie „Opracowanie dokumentacji projektowo-kosztorysowej dotyczącej 

modernizacji budynku kuchni w DPS w Gościeradowie oraz monitoringu wizyjnego 

zewnętrznego i wewnętrznego w budynkach Pałac i Domek pod kasztanem” 

zwiększenie limitu roku 2025 o kwotę 18 000,00 zł. 

 

Pan Przewodniczący Rady poinformował, że opiniowaniem przedstawionego projektu 

uchwały zajmowała się Komisja Budżetowa, następnie poprosił Pana Eugeniusza Pelaka 

Przewodniczącego Komisji o przedstawienie opinii.  

 

Pan Eugeniusz Pelak Przewodniczący Komisji Budżetowej poinformował, że Komisja na 

dzisiejszym posiedzeniu pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie zmiany 

wieloletniej prognozy finansowej.  

 

Pan Przewodniczący Rady otworzył dyskusję. Wobec braku głosów dyskusji zapytał kto jest 

za podjęciem projektu uchwały w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej.  

 

Głosowano w sprawie: 
 w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Krzysztof Babisz, Andrzej Cieśla, Jacek Dubiel, Edyta Dudzińska, Tadeusz Dziurda, 

Henryk Flis, Zbigniew Gawdzik, Marek Kołtun, Damian Kowalski, Paweł Kudrel, 

Agnieszka Lenart, Eugeniusz Pelak, Sylwia Piętal, Andrzej Rolla, Karol Rychlewski, 

Krzysztof Skórski, Mariusz Socha, Stefan Stachula, Michał Stawiarski, Józef Wojtaszek 

NIEOBECNI (1) 

Zbigniew Dżugaj 

 

Przy 20 głosach „za”, braku głosów „przeciw” i braku głosów „wstrzymuje się” Rada 

Powiatu w Kraśniku podjęła uchwałę w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej.  

 

e) w sprawie zmiany w składzie osobowym Komisji Infrastruktury Technicznej, 

Inwestycji i Rozwoju Gospodarczego 

 

Pan Przewodniczący Rady poinformował, że projekt uchwały Państwo Radny otrzymali 

przed sesją, następnie poprosił Pana Radnego Zbigniewa Gawdzika o jego przedstawienie.  

 

Pan Radny Zbigniew Gawdzik poinformował, że Państwo Radni otrzymali projekt uchwały 

na podstawie stosownych przepisów, następnie odczytał §1 uchwały „w związku  

z rezygnacją z członkostwa w Komisji Infrastruktury Technicznej, Inwestycji i Rozwoju 
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Gospodarczego złożoną przez radnego Mariusza Sochę, odwołuje się radnego Mariusza 

Sochę ze składu tej komisji. W skład Komisji Infrastruktury Technicznej, Inwestycji i 

Rozwoju Gospodarczego powołuje się, w tym miejscu Pan Radny poprosił o wpisanie Pana 

Radnego Damiana Kowalskiego. Wyjaśnił, że jest to radny, który do tej pory nie miał 

przydziału Komisji, a jego wykształcenie kierunkowe idealnie go preferuje do składu 

Komisji Infrastruktury Technicznej, Inwestycji i Rozwoju Gospodarczego. Następnie 

odczytał §2 „wykonanie uchwały powierza się przewodniczącemu Rady Powiatu”, §3 

uchwała wchodzi w życie z dniem podjęcia.  

 

Pan Przewodniczący Rady zapytał, czy Pan Radny Damian Kowalski wyraża zgodę na 

kandydowanie na członka Komisji Infrastruktury Technicznej, Inwestycji i Rozwoju 

Gospodarczego. 

 

Pan Radny Damian Kowalski wyraził zgodę.  

 

Pan Przewodniczący Rady zapytał czy ktoś chciałby wskazać inną kandydaturę do pełnienia 

funkcji członka Komisji Infrastruktury Technicznej, Inwestycji i Rozwoju Gospodarczego.  

 

Pan Radny Marek Kołtun poinformował, że w §1 widnieje zapis „w związku rezygnacją”, 

czyli brakuje litery „z”, gdzie zapis powinien brzmieć: „w związku z rezygnacją”. 

 

Pan Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały wraz z wniesioną uwagą, 

poinformował, że w §2 pkt. 2 projektu uchwały zapisuje się „w skład Komisji Infrastruktury 

Technicznej, Inwestycji i Rozwoju Gospodarczego powołuje się Damiana Kowalskiego”. 

Następnie otworzył dyskusję. Wobec braku głosów dyskusji zapytał kto jest za podjęciem 

projektu uchwały w sprawie zmiany w składzie osobowym Komisji Infrastruktury 

Technicznej, Inwestycji i Rozwoju Gospodarczego. 

 

Głosowano w sprawie: 

zmiany w składzie osobowym Komisji Infrastruktury Technicznej, Inwestycji i Rozwoju 

Gospodarczego. .  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Krzysztof Babisz, Andrzej Cieśla, Jacek Dubiel, Edyta Dudzińska, Tadeusz Dziurda, 

Henryk Flis, Zbigniew Gawdzik, Marek Kołtun, Damian Kowalski, Paweł Kudrel, 

Agnieszka Lenart, Eugeniusz Pelak, Sylwia Piętal, Andrzej Rolla, Karol Rychlewski, 

Krzysztof Skórski, Mariusz Socha, Stefan Stachula, Michał Stawiarski, Józef Wojtaszek 

NIEOBECNI (1) 

Zbigniew Dżugaj 
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Przy 20 głosach „za”, braku głosów „przeciw” i braku głosów „wstrzymuje się rada Powiatu 

w Kraśniku podjęła uchwałę w sprawie zmiany w składzie osobowym Komisji 

Infrastruktury Technicznej, Inwestycji i Rozwoju Gospodarczego.   

 

Punkt 9. Sprawy bieżące.   

Pan Przewodniczący Rady zapytał, czy ktoś z radnych chciałby zabrać głos w tym punkcie. 

Punkt 10. Interpelacje i zapytania radnych.  

 

Pan Przewodniczący Rady zapytał, czy ktoś z radnych chciałby zabrać głos w tym punkcie. 

Pan Radny Stefan Stachula podziękował za to, że udało się w terminie wykonać odcinki 

chodników na terenie Gminy Annopol. Dodał, że co prawda ich realizacja przeniesiona 

została z ubiegłego roku. Wyjaśnił, że  w budżecie gminy Annopol w 2023 roku zostały 

przyjęte środki na realizację dalszych części chodników Gminy Annopol. Zapytał, czy coś 

na ten temat Zarząd Powiatu w Kraśniku ustalił z Gminy Annopol.  Czy będą one 

realizowane w roku bieżącym, ponieważ we wczesnym okresie zostały zrobione przetargi, 

dokumentacja, no w połowie roku chodniki zostały zrealizowane. Dodał, że  takie działanie 

do tej pory, przetargi ogłaszane były we wrześniu i wiadomo było, ze później trudno je 

realizować. Zapytał, czy coś w 2024 roku będzie robione na terenie Gminy Annopol, oprócz 

tego, co zostało wykonane za ubiegły rok.  

 

Pan Wicestarosta poinformował, że Zarząd Powiatu w Kraśniku jest otwarty na współpracę. 

Uważa, że w najbliższym czasie uda się zorganizować takie spotkanie również z władzami 

miasta, gminy Annopol, by omówić te kwestie.  

 

Punkt 11. Zamknięcie obrad sesji. 

 

Pan Przewodniczący Rady  poinformował, że w związku z wyczerpaniem porządku obrad 

Pan Przewodniczący Rady o godzinie 9.27 zamknął posiedzenie IV nadzwyczajnej sesji 

Rady Powiatu w Kraśniku VII kadencji. 

 

 

Protokołowała                                                                        Przewodniczący Rady Powiatu 

Dorota Huber 

                                                                                                   Jacek Dubiel 

 

 


